



**HARNESSING
NATURE**

AGING WITH BEAUTY



Whether your skin troubles are stress-related, hormonal or family inherited, this **Bois de Rose** essential oil formula works to **target blemishes** caused from acnes at all stages even before you see them on your skin. This day cream cleanses the pores with its antioxidant elements.

Apply daily in the morning, to notice a very clean and shiny skin within 15 to 25 days.

Suitable for all skin types. Selected for ages 12 and above.

“Ingredients”

Sterilized water, bois de rose oil, sunflower oil, potatoes extract, tea tree oil, glycerin, honey, urea, glycerin monostearate, emulsion, stearic acid, preservatives, alcohol free.

مهما تكن مشاكل البشرة سواءاً كانت نتيجة التعب النفسي او مشاكل في الهرمونات او حتى لاسباب وراثية، تعمل تركيبة زيت خشب الورد في القضاء على عيوب البشرة نتيجة حب الشباب في كافة مراحلها وحتى قبل ان تظهر على البشرة؛لانه وبفضل هذا الكريم وخصائصه المضادة للاكسدة سنحصل على مسام نظيفة خالية من الشوائب. مع الاستعمال اليومي، ستحصل على بشرة مشرقة ويلحظ الفرق بين ال ١٥ وال ٢٥ يوما. الفئة العمرية المناسبة ١٢ سنة وما فوق.

«المكونات»

ماء معقمة، زيت خشب الورد، زيت دوار الشمس، خلاصة البطاطا، زيت شجرة الشاي، غليسيرين،عسل، مواد حافظة، خال من الكحول



YOUTH COLLECTION

Bois de Rose

DAY

32 \$



To prevent wrinkles before hurting your skin, you should benefit from this complex of **black honey and bois de rose** essential oil that penetrates deeply into the cells, and covers them with a necessary moisturizing and hydrating layer throughout the night. With time, you will feel the difference.

Suitable for all skin types Selected for ages 12 and above.

“Ingredients”

Sterilized water, bois de rose oil, black honey, glycerin, almond oil, Shea butter, vitamin E and C, avocado oil, paraffin oil, urea, stearic acid, glycerin monostearate, emulsion, preservatives, alcohol free

لمنع التجاعيد من تشويه بشرتنا، يجب علينا الاستفادة من هذه التركيبة المميزة والمؤلفة من العسل الاسود وزيت خشب الورد اللذان يخترقان الخلايا بعمق ويزودانها بالترطيب والتغذية الضروريين طوال الليل. ومع الوقت ستلاحظون الفرق بانفسكم. يناسب كافة انواع البشرة. الفئة العمرية المناسبة: ١٢ سنة وما فوق.

«المكونات»

ماء معقمة، زيت خشب الورد، العسل الاسود، غليسرين، زيت اللوز، زبدة الشيا، فيتامين اي و سي ، زيت الافوكادو، زيت البارافين، مواد حافظة، خال من الكحول.



YOUTH COLLECTION

Bois de Rose

NIGHT

37 \$



A moisturizing and protection cream rich in **Aloe Vera**; it provides the skin an **intense hydration** leaving it supple, **shiny and blemishes free**. Ensuring **60%** high protection against sun rays.

Apply in the morning.

Suitable for all skin types. Selected for ages 22 and above.

“Ingredients”

Sterilized water, sunflower oil, coconut oil, cucumber oil, kiwi extract, potatoes' extract, mint extract, Aloe Vera gel, UV filter, urea, glycerin monostearate, stearic acid, emulsion, preservatives, alcohol free.

كريم حماية وترطيب غني بجل اللوفيرا؛ يزود البشرة بالترطيب الضروري لجعلها ناعمة الملمس، مشرقة وخالية من البثور. يؤمن هذا الكريم نسبة ٦٠ في المئة حماية من أشعة الشمس. يناسب كافة انواع البشرة. الفئة العمرية المناسبة ٢٢ سنة وما فوق.

«المكونات»

ماء معقمة، زيت دوار الشمس، زيت جوز الهند، زيت الخيار، خلاصة الكيوي، خلاصة البطاطا، خلاصة النعنع، جل اللوفيرا، فلتر، مواد حافظة، خال من الكحول.



SHINE COLLECTION

DAY

54 \$



This **wrinkle-busting night cream** is specifically designed for **aging skin care** since it targets **sagging, fine lines and deep wrinkles**. With its superb composition of vitamin "E", collagen and wheat germ oil; it provides you a very soft, nourished and glamorous skin.

Apply at night.

Suitable for all skin types. Selected for ages from 22 and above.

"Ingredients"

Sterilized water, avocado oil, grapes seed oil, orange juice, wheat germ oil, Shea butter, collagen, vitamin "E", urea, glycerin monostearate, stearic acid, emulsion, preservatives, alcohol free.

كريم الليل الخارق للتجاعيد صمم خصيصا للعناية بمشاكل التقدم في العمر اذ يحارب ترهلات البشرة و الخطوط الرفيعة والتجاعيد العميقة بفضل تركيبته المميزة من الكولاجين و الفيتامين «اي» وزيت جنين القمح. سيزودك هذا الكريم بالبشرة المشرقة والمشعة والمغذاة بشكل كامل و يناسب كافة انواع البشرة. الفئة العمرية المناسبة ٢٢ سنة وما فوق.

«المكونات»

ماء معقمة، زيت الافوكادو، زيت العنب، عصير الليمون، زيت جنين القمح، زبدة الشيا، كولاجين، فيتامين اي، مواد حافظة، خال من الكحول.



SHINE COLLECTION

NIGHT

59 \$



Dark eye circles around the eyes age you. Use this magnificent eye shine **to lighten up the area and look years younger**. You may feel some burns feeling, it is very normal since it works on your weak area to fulfill it with the best nourishment.

“Direction for use”

Use at night in a circular motion around the eye.

“Ingredients”

Sterilized water, radish extract, wheat germ oil, potatoes extract, mint, carrot, urea, glycerin monostearate, tocopheryl acetate (vitamin E), kathon cg, and alcohol free.

الجفون المنتفخة والاسوداد حولهما يجعلوننا نبدو اكبرسنا. لهذه الغاية، وجد هذا الكريم السحري لتفتيح منطقة ما حول العينين وجعلها براقه ومغذاه. ومن الطبيعي في بعض الاحيان الشعور ببعض الحرارة نتيجة التعب الموجود فيها، لكن مع الوقت سيزول الالام وتعالج المشكلة.

«طريقة الاستعمال»

يستعمل ليلا، بعد غسل المنطقة جيدا، يوضع كمية قليلة وتدهن بحركات دائرية.

«المكونات»

ماء معقمة، خلاصة الفجل، خلاصة البطاطا، نعنع، جزر، زيت جنين القمح، فيتامين اي، مواد حافظة، خالية من الكحول.



EYE SHINE

NIGHT

59 \$



As skin matures, its ability to renew the cells slows down. With our most powerful **anti-blemish moisturizer**, proven to target imperfections including hormonal changes; it enhances the skin's surface natural ability to **renew, regenerate and reconstruct itself**. With **SPF 50** for best protection.

Suitable for all skin types. Selected for ages 38 and above.

“Ingredients”

Sterilized water, collagen, elastin, sunflower oil, almond oil, urea, stearic acid, glycerin monostearate, emulsion, preservatives, alcohol free.

مع التقدم في العمر، تتباطأ عملية تجديد خلايا البشرة تدريجياً؛ لذا نقدم لك سيدتي المرطب الفعال والخاص بعلاج عيوب البشرة خاصة تلك الناتجة عن التغيرات الهرمونية. إذ يساهم في تغذية البشرة وتجديدها وإعادة الحيوية إليها. يحتوي على نسبة حماية مرتفعة ضد اشعة الشمس. يناسب كافة انواع البشرة. الفئة العمرية المناسبة من ٣٨ سنة وما فوق.

«المكونات»

ماء معقمة، كولاجين، ايلاستين، زيت دوار الشمس، زيت لوز، عطر، مواد حافظة، خال من الكحول.



GOLD COLLECTION

DAY

59 \$



Looking for firmer skin in just one week?

Gold night anti-ageing cream **lifts and tightens all facial zones**. You can visibly see lifted cheekbones, a tightened jaw line and improved definition of all facial contours due to the **Shea butter, macadamia oil and vitamin E** that boost collagen and give you a flawless skin with a velvety finish.

Suitable for all skin types. Selected for ages 38 and above.

“Ingredients”

Sterilized water, collagen, macadamia oil, vitamin E, Shea butter, glycerin, urea, glycerin monostearate, stearic acid, emulsion, preservatives, alcohol free.

تحلمين سيدتي ببشرة متوازنة في غضون اسبوع واحد فقط؟
مع مجموعة الليل الذهبية ستشاهدين على ولادة بشرة جديدة
بتفاصيل انيقة كحدود مشدودة وفكين متوازنين من دون تجاعيد
فضلا عن بقية الملامح التي تحدد جمالية بشرتك وهذا يعود
لغناه بزبدة الشيا وزيت المكاديميا والفيتامين «اي» المسؤولين
عن افراز الكولاجين وبالتالي الحصول على بشرة نضرة ومخملمية
الملمس. يناسب كافة انواع البشرة. الفئة العمرية المناسبة من
٣٨ سنة وما فوق.

«المكونات»

ماء معقمة، زبدة الشيا، كولاجين، زيت المكاديميا، غليسيرين،
فيتامين اي، عطر، مواد حافظة، خال من الكحول.



GOLD COLLECTION

NIGHT

64 \$



Give your skin a youthful radiance with this unique serum, the **fast acting solution**. It **slows down rapidly aging skin** due to its **antioxidant properties** and multi vitamins melted in. Gently apply onto cleansed **face and neck** at night.

“The result”

An extremely shiny no-wrinkles complexion within few days.

“Ingredients”

Sterilized water, hyaluronic acid, collagen, ginseng extract, vitamins a, c, tocopheryl acetate, stearic acid, urea, glycerin monostearate, preservatives, and alcohol free.

امنحي بشرتك تألقا دائما مع هذا السيروم الفريد من نوعه والسريع الفعالية. اذ يساهم في تجديد خلايا البشرة وازالة التجاعيد منها بفضل خصائصه المضادة للأكسدة وغناه بالفيتامينات المفيدة. يوضع بلطف على وجه وعنق نظيفان. الاستعمال ليلا.

«النتيجة»

بشرة مشعة خالية من التجاعيد في غضون ايام.

«المكونات»

ماء معقمة، كولاجين، خلاصة الجينسينغ، فيتامينات، مواد حافظة، خال من الكحول



GOLD SERUM

DAY & NIGHT

54 \$



Wake up your complexion with our skin softening luxe day cream; easily absorbed and never greasy. Your skin will look **super healthy** with this **new innovation full of green coffee extract** that restores moisture and hydration. It also combats UV rays damage to finish with a **firmer youthful-looking** facial skin.

Apply in the morning.

“Ingredients”

Aqua, collagen, green coffee extract, macadamia oil, wheat germ oil, tocopheryl acetate (vitamin E), glycerin monostearate, kathon c j, fragrance, alcohol free.

أنعشي بشرتك مع هذه التركيبة الفاخرة من مجموعة اللؤلؤ الاسود السريعة الامتصاص وغير الزيتية. فبفضل خلاصة البن الاخضر ستبدو بشرتك صحية ومنتعشة ومرطبة بشكل كامل مع حماية قصوى من اشعة الشمس. لاحظي الفرق بنفسك، ستبدین اصغر بسنوات مع استعمالك لهذا المنتج.

«المكونات»

ماء معقمة، كولاجين، خلاصة البن الاخضر، زيت المكاديميا، زيت جنين القمح، فيتامين اي، مواد حافظة، عطر، خال من الكحول.



BLACK PEARL COLLECTION

DAY

89 \$



This is a **luxurious overnight treatment** specially formulated for dehydrated skin. Our moisture-intensive cream features **Caviar extract** rich in protein, vitamins and minerals that **pep up the skin and help improve firmness**. It is well-known as a powerful **anti-ageing active** ingredient that diminishes the appearance of **crow's feet**. After the first use, you will see the difference.

Apply at night on a clean face..

“Ingredients”

Aqua, collagen, cocoa butter, caviar extract, macadamia oil, wheat germ oil, tocopheryl acetate (vitamin E), glycerin monostearate, kathon c j, fragrance, alcohol free.

صمم هذا العلاج الليلي بتركيبته الفاخرة لترطيب البشرة لغناه بخلاصة الكافيار المشبع بالبروتين والفيتامينات والمعادن التي تنعش البشرة وتخفف من عيوبها عدا عن شهرته بالقضاء على التجاعيد وعلامات التقدم في السن للحصول على شباب دائم. ستلاحظين الفرق بعد اول استعمال. يستعمل ليلا على وجه نظيف.

«المكونات»

ماء معقمة، كولاجين، زبدة الكاكاو، خلاصة الكافيار، زيت المكاديميا، زيت جنين القمح، فيتامين اي، مواد حافظة، عطر، خال من الكحول.



BLACK PEARL COLLECTION

NIGHT

95 \$



Get the royal exfoliating with this cream body scrub rich in turmeric, sea sand, honey and walnut crushes. You will feel the ultimate softness and whiteness. Keep out of reach of children.

“How to use”

Apply a small amount massaging it gently unto skin with circular motion. Focus on rough and dry areas then rinse thoroughly. Use as needed. Unfit for consumption.

“Ingredients”

Sea sand, honey, walnut crushes, almond oil, olive oil, turmeric, glycerin, urea, emulsion, stearic acid, glycerin monostearate, alcohol free.

احصل على التقشير الملوكي مع مقشر الجسم الكريمي الغني بالكرم، رمل البحر، العسل وكسر الجوز. ستلتمين النعومة الفائقة والبياض المشرق.

هذا المنتج غير صالح للاكل ويوضع بعيدا عن متناول الاطفال.
طريقة الاستعمال: تؤخذ كمية قليلة وتدلك بشكل لطيف وبحركات دائرية على المناطق الجافة والخشنة ثم تغسل جيدا. يستعمل عند الحاجة.

المكونات: رمل البحر، عسل، كسر الجوز، زيت لوز، زيت زيتون، كرم، مواد حافظة، خالية من الكحول.



Scrub FOR WHITENING

14 \$



Get the royal exfoliating with this cream body scrub rich in black seed, sea sand, honey and walnut crushes. You will feel the ultimate softness and hydration.

“How to use”

Apply a small amount massaging it gently unto skin with circular motion. Focus on rough and dry areas then rinse thoroughly. Use as needed. Unfit for consumption. Keep out of reach of children.

“Ingredients”

Sea sand, honey, walnut crushes, almond oil, olive oil, black seed, glycerin, urea, glycerin monostearate, alcohol free.

احصل على التقشير الملوكي مع مقشر الجسم الكريمي الغني الحبة السوداء، رمل البحر، العسل وكسر الجوز. ستلتهمسين النعومة الفائقة.

هذا المنتج غير صالح للأكل ويوضع بعيدا عن متناول الاطفال.
طريقة الاستعمال: تؤخذ كمية قليلة وتدلك بشكل لطيف وبحركات دائرية على المناطق الجافة والخشنة ثم تغسل جيدا. يستعمل عند الحاجة.

المكونات: رمل البحر، عسل، كسر الجوز، زيت لوز، زيت زيتون، خلاصة الحبة السوداء، مواد حافظة، خالية من الكحول.



Scrub FOR DRY SKIN

14 \$



Get the royal exfoliating with this cream body scrub rich in caffeine, sea sand, honey and walnut crushes you will feel cellulite reduction in short time.

“How to use”

Apply a small amount massaging it gently unto skin with circular motion. Focus on rough and dry areas then rinse thoroughly. Use as needed. You will feel the ultimate softness. Unfit for consumption. Keep out of reach of children.

“Ingredients”

Sea sand, honey, walnut crushes, almond oil, coffee, olive oil, glycerin, urea, glycerin monostearate, alcohol free.

احصل على التقشير الملوكي مع مقشر الجسم الكريمي الغني بالكافيين، رمل البحر، العسل وكسر الجوز. ستلتهمسين النعومة الفائقة.

هذا المنتج غير صالح للأكل ويوضع بعيدا عن متناول الأطفال.
طريقة الاستعمال: تؤخذ كمية قليلة وتدلك بشكل لطيف وبحركات دائرية على المناطق الجافة والخشنة ثم تغسل جيدا. يستعمل عند الحاجة.

المكونات: رمل البحر، عسل، كسر الجوز، زيت لوز، زيت زيتون، خلاصة البن، مواد حافظة، خالية من الكحول.



Scrub FOR REDUCING CELLULITE

16 \$



It **revives dull, lack hair** with the deep moisturizing organs and **frizz-fighting** benefits that penetrate into the scalp. Your hair will be shiny, **strong and stylish**.

“How to use”

Apply a small amount onto your palms and work through damp hair after shampooing; make sure to start from the scalp till the end of your hair. For best results, leave for 20 minutes or more, then rinse thoroughly with warm water.

“Ingredients”

Sterilized water, argan oil, avocado oil, jojoba oil, vitamin b5, linseed extract, peanut oil, honey, balsam oil, orange extract, urea, cetyl alcohol, stearic acid, emulsion, rose essential oil, alcohol free.

سيمنحك الحيوية لشعرك ويحد من تساقطه ويمنع تشابكه بفضل عناصره المرطبة التي ستتغلغل داخل فروة الرأس لتغذيها بشكل صحي وبالتالي ستحصلين على شعر قوي، لامع وانيق.

«طريقة الاستعمال»

نأخذ كمية قليلة ونضعها على شعر رطب بعد غسله بالشامبو، يجب التأكد من اشباع الفروة جيدا حتى الوصول لاطراف الشعر. للحصول على افضل نتيجة، يجب ان يترك لمدة ٢٠ دقيقة وما فوق ثم يغسل جيدا بمياه فاترة.

«المكونات»

ماء معقمة، زيت الدرغان، زيت الافوكادو، زيت الجوجوبا، فيتامين ب ٥، خلاصة بذر الكتان، زيت الفستق، عسل، زيت البلسم، خلاصة الليمون، مواد حافظة، عطر الورد، خال من الكحول.



Discover the power of nature with this exceptional
argan oil and linseed extract fused into this hair cream.
اكتشفي جمال الطبيعة مع هذه التركيبة المميزة الغنية
بزيوت الارغان وخلصه بذر الكتان.

CRYSTAL HAIR

24 \$



The highly-advanced, all natural active ingredients in our special toning formula are designed to gently lighten dark pigmented areas by blending them with your own natural skin tone providing you with a fresher and cleaner monochromic skin.

“Direction for use”

Use twice a day

Safe to use over thighs, armpit and bikini areas.

“Ingredients”

Sterilized water, turmeric extract, zinc oxide, sesame oil, glycerin, cacao butter, tocopheryl acetate, urea, kathon cg, stearic acid, perfume, alcohol free.

صمم هذا الكريم المبيض لتفتيح المناطق الداكنة واعادتها للونها الطبيعي بفضل عناصره الفعالة والعالية الجودة. سيزودك بمظهر منعش وبشرة نظيفة موحدة اللون.

«طريقة الاستعمال»

يستعمل مرتين في اليوم

يعتبر آمن استعماله على الاماكن الحساسة.

«المكونات»

ماء معقمة، خلاصة الكركم، غليسيرين، زبدة الكاكاو، زيت السمسم، مواد حافظة، عطر، خالية من الكحول.



MONOCHROME FOR BODY

35 \$



Good moisturizer rich in licorice extract that balances the face skin by **fighting and preventing the appearance of spots**. It lightens the skin tone and eliminates dead skin cells. It also has SPF 20 which shields the skin against the harmful sun rays that causes skin darkening.

Use twice a day

“Ingredients”

Sterilized water, licorice extract, sesame oil, potatoes extract, zinc oxide, urea, glycerin monostearate, kathon cg, emulsion, essential oil, alcohol free

يحتوي هذا المرطب على خلاصة السوس التي تساهم في جعل البشرة متوازنة وبالتالي تعالج التصبغات التي تظهر على الوجه. فهو يعمل على تفتيح البشرة وإزالة الخلايا الميتة. كما ويحتوي على وقاية من اشعة الشمس الضارة التي تؤذي البشرة وتسبب في تشوهها.

يستعمل مرتين في اليوم

«المكونات»

ماء معقمة، خلاصة السوس، زيت السمسم، خلاصة البطاطا، مواد حافظة، عطر، خالية من الكحول.



MONOCHROME FOR FACE

46 \$



Get 24-hour hydration with this ultra hydrating cream specially designed for men; it helps in keeping the skin **resilient and wrinkles-free**. It includes **SPF 30** to protect your skin against sun rays. It has been tested as an hypoallergenic formula, so you could use it as an aftershave.

“Direction for use”

Use daily in the morning.

“Ingredients”

Sterilized water, Shea butter, glycerin, elastin, tocopheryl acetate (vitamin E), urea, glycerin monostearate, kathon cg, alcohol free.

احصل على ترطيب لمدة ٢٤ ساعة وحماية من اشعة الشمس مع تركيبة الغرانيت المخصصة للرجال وتحتوي على **SPF 30**. اذ يعمل هذا المنتج على شد البشرة وتغذيتها لتبقى دائما شابة. لقد تم اختبار هذه التركيبة ضد الحساسية فيمكن استعمالها بعد الحلاقة.

«طريقة الاستعمال»

يستعمل يوميا في النهار.

«المكونات»

ماء معقمة، زبدة الشيا، غليسيرين، فيتامين اي، مواد حافظة، خال من الكحول.



GRANITE FOR MEN

DAY

32 \$



Finally you will achieve your dream, a pregnancy without stretch marks. This formula has been tested by 86% of pregnant women, and the results were more than sufficient since they started using it in the 6th week.

“Direction for use”

Apply twice a day

“Ingredients”

Sterilized water, cacao butter, olive oil, collagen, Aloe Vera gel, hyaluronic acid, tocopheryl acetate (vitamin E), kathon cg, perfume, alcohol free.

اخيرا سيتحقق الحلم...الحمل من دون أثر لتشققات البطن. لقد تم اختبار هذه التركيبة من قبل ٨٦٪ من النساء الحوامل والنتيجة كانت اكثر من مرضية بعد استعمال الكريم من الاسبوع السادس.

«طريقة الاستعمال»

يستعمل مرتين في اليوم.

«المكونات»

ماء معقمة، زبدة الكاكاو، زيت الزيتون، زيت اللوز، كولاجين، جل اللوفيرا، فيتامين اي، عطر، خال من الكحول.



BLOOMING

34 \$



A cream prepared from natural bees wax and nourishing oils to **remove fissures and dryness even severe ones**, especially on hands and feet. Feel the baby skin with this curing natural formula.

“Direction for use”

Apply twice a day

“Ingredients”

Beeswax, olive oil, almond oil, orange flower extract, essential oil, tocopheryl acetate(vitamin E), kathon cg, alcohol free.

كريم معد من شمع النحل الطبيعي والزيوت المغذية لازالة التشقق والجفاف حتى الحاد منه الذي يظهر خاصة في اليدين واسفل القدمين. احصل على بشرة ناعمة كبشرة الاطفال مع هذا العلاج الطبيعي.

«طريقة الاستعمال»

يستعمل مرتين في اليوم.

«المكونات»

شمع النحل، زيت الزيتون، زيت اللوز، خلاصة الليمون، عطر، مواد حافظة، خالية من الكحول.



FEATHER FOR DRY SKIN

59 \$



Moisturizing cream for all!

Zen moisturizing SP15 cream blends with many emoliments that **prevent moisture loss** on your skin. This non greasy, quick absorbing formula is excellent for the **face with dry and itchy skin**.

“Direction for use”

Use Freely.

“Ingredients”

Aqua, glycerin, almond and palm oil, Shea butter, SPF 15, rose fragrance, alcohol free.

يجمع ZEN انواعا كثيرة من المطريات التى تمنع الجفاف وترطب البشرة. فبفضل هذه التركيبة غير الزيتية والسريعة الامتصاص، يمكن ان تضعي منها على الوجه او على اي منطقة تعاني من الجفاف والخشونة.

«طريقة الاستعمال»

يستعمل في اي وقت

«المكونات»

ماء معقمة، غليسيرين، زبدة الشيا، زيت اللوز وزيت البلح، فلتر، عطر الورد، حال من الكحول.



MOISTURIZING CREAM

18 \$



Infused with **Shea butter and vitamin E**. this fast-absorbing, non greasy formula delivers 12 hours of continuous moisture with an incredible softness and smoothness.

“Direction for use”

for best results, apply directly after shower.

“Ingredients”

sterilized water, Shea butter, almond oil, palm oil, tocopheryl acetate (vitamin E), glycerin monostearate, urea, kathon cg, carbomere, fragrance, alcohol free.

لوسيون للجسم غني بزبدة الشيا والفيتامين اي. يؤمن هذا المزيج، السريع الامتصاص وغير الدهني، ترطيبا كاملا لمدة ١٢ ساعة ونعومة خيالية لا مثيل لها.

«طريقة الاستعمال»

للحصول على افضل النتائج، يستعمل بعد الاستحمام مباشرة.

«المكونات»

ماء معقمة، زبدة الشيا، فيتامين اي، زيت اللوز، زيت البلح، عطر، مواد حافظة، خالية من الكحول.



Add royal pearl sparks to your silky skin
أضيفي سحر اللؤلؤ على بشرتك الحريريّة

BODY CREAM

39 \$



A most effective basic-step facial cleanser to **hydrate skin and melt away dirt, oils and makeup**. You feel a clean and balanced skin. Formulated for all skin types.

“Direction for use”

Apply the product with a cotton pad all over the face. Focus on the t-zone and areas with excess sebum.

“Ingredients”

Sterilized water, green tea extract, sage extract, rosemary extract, glycerin, kathon C-j, alcohol free.

الغسول الأكثر فعالية لترطيب البشرة وإزالة الشوائب والزيوت والمكياج. ستحصلين على بشرة نظيفة ومتوازنة. يتناسب مع جميع أنواع البشرة.

«طريقة الاستعمال»

يوضع الغسول على قطعة من القطن ويستعمل لتنظيف الوجه جيدا قبل وضع الكريم.

«المكونات»

ماء معقمة، خلاصة الشاي الأخضر، خلاصة القصعين، خلاصة الكليل الجبل، غليسيرين مواد حافظة، خالية من الكحول.



FACE WASH

34 \$

3 In 1
تنظيف عميق
مزيل ماكياج
مرطب



Score an **amazing tan** and **long-lasting bronze** color with this beach inspired oil also rich in sunflower oil, V.E and A to **protect, soften skin and never feel the burn.**

“Direction for use”

Apply generously and evenly to exposed sun. Reapply often.

“Ingredients”

Coconut oil, carrot oil, sunflower oil, sesame oil, vitamin A, tocopheryl acetate (vitamin E), kathon c j, alcohol free.

الفت الانظار بلون برونزي جذاب ويدوم طويلا مع زيت البحر المميز والغني ايضا بزيت دوار الشمس والفيتامينات التي تحمي البشرة وتخفف من وهج حرارة الشمس منعا للاحتراق.

«طريقة الاستعمال»

يوضع الزيت عند التعرض لاشعة الشمس. يكرر عند الحاجة.

«المكونات»

زيت جوز الهند، زيت الجزر، زيت دوار الشمس، زيت السمسم، فيتامينات، مواد حافظة، خالية من الكحول.



TANNING OIL

23 \$



A mixture of natural herbs and flowers.

“Direction for use”

Heat half-glass (100 cc) until it reach boiling point then add a tablespoon of this mixture into the boiling water, after that put off the fire and cover the mixture for 15 minutes. Drain and drink without any additions. Preferably at night maximum 2 cups/day.

“Ingredients”

Melissa, Oshrok, Hysop, Licorice.

خلطة من الأعشاب الطبيعية والزهور.

«طريقة الاستعمال»

يوضع نصف كوب من الماء على النار عند درجة الغليان يوضع ملعقة كبيرة من الخلطة ثم تطفئ النار وتترك مدة 10 دقيقة مغطاة، بعدها تصفى وتؤخذ دون إضافات. يفضل مساءً بمعدل كوبين في النهار.

«المكونات»

عشرق، مليسة، زوفا، سوس.



BE FIT

16 \$





CONTACT US

Tel: +961 5 603 704

Mob: +961 81 63 84 63

+961 81 63 93 13

Telefax: +961 5 603704-5

info@vervie.me | www.vervie.me



verviecosmetics